

OVERVIEW

概况

This document provides guidance only to test centres on possible health precautions and infection control guidelines that they should follow. They may evolve and are governed by the advice of health authorities in the regions we operate in.

此文件只作为考场指引。请各考场按当地政府和相关部门的要求，采取对应的卫生与防疫措施。

This document is provided as part of our commitment to working with you and to help prepare your candidates in advance of the exam day.

提供这文件旨在与您紧密联系，以帮助所有考生在考试日前做好相应准备。

BEFORE THE EXAMS

考前准备

Test centres have some precautionous measures and specific requirements on access control. Candidates are advised to check the venue specific requirements before the test day, and ensure to meet the requirements to get access to the exams.

基于安全考虑，考场将采取预防措施并制定对应的准入要求。请各位考生在考试日前查看考场准入要求，确保自身可以符合要求以参加考试。

Candidate under 18 years of age:

考生年龄为 18 岁以下：

All candidates under 18 years of age will be contacted prior to the exam session by the British Council and be informed of the British Council child protection policy as well as test day safe-guarding procedures.

18 岁以下的考生将在考前接到英国文化协会的电话，告知英国文化协会儿童保护条例的信息与考试当天的自我防护措施。

DURING EXAM DAYS

考试当天

Transportation & Report to Test Centres

提前到达考场

It is suggested all candidates arrive at test centres at least **60 minutes** prior to the test. In some locations, advanced central reporting is required for fetching the entrance permit from the test venues.

我们建议所有考生在考前 **60 分钟** 到达考场。在部分考场，考生需要在进入考场之前获得考场的入场许可。

The Use of Personal Protective Equipment at Venues

考场个人防护用品

Candidates are advised to bring and wear a face mask that covers mouth and nose upon the arrival of test centre and during the exam.

考生与考场的工作人员，建议在进入考场时与考试期间佩戴能覆盖口鼻的口罩。

Candidate masks will be temporarily removed at the request of an invigilator during registration, ID checks and after any toilet breaks for identification check. Invigilators will inspect face masks for any evidence of malpractice e.g. crib notes.

在入场登记，确认身份信息与考生从洗手间回来后，考官将要求考生暂时移除口罩。考官将检查口罩，以防止任何违规行为发生，如夹带纸条。

Venue Access Requirements

考场准入要求

Please read carefully about the centre specific requirements before exam session. Some exam centres will deploy temperature screening at venues. Some exam centres require visitor application in advance. Please ensure you are aware of the requirements of the venue where you will take the exams.

请在考试前仔细阅读考场的具体要求。部分考场将实行体温检测。部分考场需要提前进行访客申请。请确保您已了解考试场地的具体要求。